
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Hol tart a Fogyatékosűgyi Program? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszteri meghallgatásán sajnos nem adott választ arra, hogy a kérdésemre, hogy mi a helyzet az
Országos Fogyatékosügyi Program végrehajtásával .
Emlékezetes, hogy Önök tavaly a fogyatékos személyek jogairól és esélyegyenl őségük
biztosításáról szóló 1998. évi XXVI . törvény módosítása során törölték az akadálymentesítési
határidőket, hasonlóan így tettek az Országos Fogyatékosságügyi Tanács működéséről szóló
rendelkezésekkel is .
Továbbá úgy módosították a szabályozást, hogy az Országos Fogyatékosságügyi Progra m
végrehajtásáról a Kormánynak már nem kell kétévente jelentést tennie Országgy űlésnek illetve nem
is kell, majd az Országgyű lésnek a határozatot legalább négyévente felülvizsgálnia. Ezzel megszűnt
a törvényes garancia a Program időszakonként felülvizsgálatára, illetve a beszámolásra . A
módosítás szerint a Kormánynak mindenféle határid ők és beszámolás nélkül egy Intézkedési Terve t
kell elfogadnia és végrehajtania . Az indoklás szerint mindez a racionalizálása érdekében vál t
szükségessé .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

• Hogyan áll az Intézkedési Terv és annak végrehajtása?
• Milyen időközönként és milyen témákról tart ülést az Országos Fogyatékosügyi

tanács? Idén volt-e már ülése?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . június 16 .

orózs Laj(s

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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